
Protokół nr LXXX 

W dniu 27 listopada 2023 r. odbyła się  LXXX Sesja Rady Gminy Raków. Obrady 

rozpoczęto 27 listopada 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. Lista obecności w załączeniu do protokołu. Ponadto 

w posiedzeniu wzięli udział: Wójt Gminy Raków Pan Damian Szpak, Pan Artur Nadolny- 

Skarbnik Gminy pracownicy Urzędu Gminy oraz sołtysi. Lista obecności sołtysów  

w załączeniu do protokołu. 

Obecni: 

1. Czesław Józef Bęben 

2. Zbigniew Wojciech Feldman 

3. Sławomir Grzegorz Gierek 

4. Małgorzata Józefa Gołyska 

5. Stanisław Wiesław Gratka 

6. Kazimierz Karwat 

7. Danuta Łucja Król 

8. Irena Kulińska 

9. Dorota Józefa Masternak 

10. Jerzy Kazimierz Nowak 

11. Paweł Jakub Pietruszka 

12. Andrzej Sikora 

13. Stanisław Stemplowski 

14. Teresa Bronisława Strzelecka 

15. Jadwiga Barbara Zięcik 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

Pan Jerzy Nowak- Wiceprzewodniczący Rady Gminy  otworzył posiedzenie, powitał 

zebranych i przypomniało utrwalaniu obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie 

przystąpiono do stwierdzenia quorum. 

Obecnych było 12 radnych. Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Nowak poinformował, że porządek obrad został wcześniej udostępniony Zapytał  

o ewentualne uwagi do proponowanego porządku obrad. Wobec braku uwag ze strony 

zebranych przystąpiono do zatwierdzenia porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 



Porządek obrad przyjęto. 

3. Zatwierdzenie protokołu. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. Pan Wiceprzewodniczący 

zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do przedstawionego projektu protokołu nr LXXIII  

z sesji w dniu 27.06.2023 r.  

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia 

protokołu. 

a) nr LXXIII z sesji w dniu 27.06.2023 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu nr LXXIII z sesji w dniu 27.06.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Protokół przyjęto. 

b) nr LXXVIII z sesji w dniu 26.10.2023 

Następnie wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania w sprawie 

zatwierdzenia protokołu nr LXXVIII z sesji w dniu 26.10.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu nr LXXVIII z sesji w dniu 26.10.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Protokół przyjęto. 

c) nr LXXIX z sesji w dniu 31.10.2023 

Następnie wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania w sprawie 

zatwierdzenia protokołu nr LXXIX z sesji w dniu 31.10.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu nr LXXIX z sesji w dniu 31.10.2023 r.  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Protokół przyjęto. 

4. Sprawozdanie z posiedzenia Wspólnego Komisji Stałych. 

Następnie Pan Wiceprzewodniczący Nowak poprosił Pana Andrzeja Sikorę  

o przedstawienie sprawozdania ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych.  

Pan Andrzej Sikora na wstępie powitał zebranych i przypomniał, że posiedzenie wspólne 

Komisji Stałych odbyło się 22.11.2023 r. a jego tematem była analiza materiałów na 

najbliższą sesję. Kontynuując swoje wystąpienie Pan Sikora wymienił poszczególne 

projekty uchwał będące przedmiotem prac komisji. Komisja nie wniosła uwag do 

większości analizowanych projektów uchwał. Ponadto Pan Przewodniczący Sikora 

poinformował, że członkowie komisji nie zgodzili się z ceną skupu żyta zaproponowaną  

w projekcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. Komisja zaproponowała utrzymanie średniej ceny z zeszłego roku (55 zł 

za dt). 

Pan Wiceprzewodniczący podziękował Panu Sikorze za wystąpienie. Zapytał zebranych 

czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Głos zabrała Pani Radna Małgorzata Gołyska. W swoim wystąpieniu Pani Gołyska 

nawiązała do dyskusji na posiedzeniu komisji dotyczącej projektu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. Pani Gołyska 

oświadczyła, że Pan Wójt w przedstawionym projekcie uchwały zaproponował 

podwyższenie podatku rolnego rolnikom. Nadmieniła, że osobiście nie zgadza się z tym, 

aby podnosić podatek rolnikom. Kontynuując Pani radna szczegółowo przedstawiła swoje 

stanowiska w tej sprawie oraz omówiła sytuację panująca na rynku rolnym (podała ceny 

zbóż na skupach, ceny mleka, owoców miękkich itd.). Mając powyższe  na uwadze na 

posiedzeniu komisji Pani Radna zaproponowała utrzymanie stawki na poziomie 55 zł za dt. 

Kontynuując nawiązała do swojej prośby dotyczącej zorganizowania szkolenia dla 

rolników dotyczącego szkód łowieckich w rolnictwie. Nadmieniła, że szkód jest coraz 

więcej. 

O Głos poprosił Pan Wójt. Wyjaśnił, że propozycja podniesienia średniej ceny skupu żyta o 

5 zł w stosunku do roku poprzedniego była odnosiła się do wzrostu w porównaniu do 

zeszłego roku średniej ceny skupu żyta podanej przez GUS. Pan Wójt nadmienił, że w 

związku z rosnącymi kosztami usług pocztowych zaproponowano podwyższenie średniej 

ceny skupu żyta w projekcie uchwały. O donosząc się do tematu dotyczącego szkolenia z 

szacowania szkód łowieckich Pan Wójt poinformował, że zorganizowano takie szkolenie 

dla sołtysów. Jednocześnie Pan Wójt nadmienił, że jeżeli będzie potrzeba to zostanie 

zorganizowane takie spotkanie dla rolników. 

Wobec braku kolejnych uwag do przedstawionego sprawozdania obrady kontynuowano. 



5. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

Pan Wiceprzewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z 

działalności pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił terminarz spotkań i podjętych działań. 

1. 04.10.2023- ZSP w Ociesękach rozdanie laptopów dla uczniów klas 4 

2. 05.10.2023- Szkolenie dla rolników  

3. 06.10.2023- SP w Bardzie SP w Szumsku rozdanie laptopów dla uczniów klas 4 

4. 10.10.2023- Wyjazd z seniorami do pustelni złotego lasu w Rytwianach 

5. 12.10.2023- SP w Szumsku występy dzieci z okazji dnia Edukacji Narodowej 

6. 13.10.2023- SP w Bardzie występy dzieci z okazji dnia Edukacji Narodowej 

7. 19.10.2023- ZSP w Ociesękach ślubowanie uczniów klas I 

8. 21.10.2023- KGW w Rakowie- spotkanie pt. Danie wspólnych chwil 

9. 23.10.2023- Trzemosna- posiedzenie zarządu LGD 

10. 24.10.2023- Krzyżtopór- ZMIGRŚ spotkanie szkoleniowe  

11. 25.10.2023- WDK w Kielcach-obchody światowego dnia turystyki 

12. 26.10.2023- Dwikozy, konferencja pt. Energia zmian czyli woda i wodór napęd 

gospodarki 

13. 27.10.2023- ZSP   Rakowie- ślubowanie klas pierwszych, wspólne posiedzenie komisji 

14. 31.10.2023- Sesja  

15. 03.11.2023- UMWŚ- podpisanie umowy na inwestycje w obiekty pełniące funkcje 

kulturalne 

16. 06.11.2023- podpisanie umowy na modernizację drogi w Głuchowie i w Ociesękach 

17. 07.11.2023- podpisanie umowy na modernizację drogi w Drogowlach 

18. 09.11.2023- Remiza w Woli Wąkopnej- spotkanie mieszkańców z  projektantem drogi 

powiatowej  

19. 11.11.2023- Obchody Narodowego Święta niepodległości, KGW w Rakowie spotkanie 

pt. Danie wspólnych chwil 

20. 14.11.2023- Tarnobrzeg spotkanie inauguracyjne szkół noszących imię św. Jana Pawła 

II 

21. 20.11.2023- Filharmonia Świętokrzyska, rozstrzygnięcie konkursu Anioł Dobroci 

22. 22.11.2023- Rada społeczna ośrodka zdrowia w Rakowie, UMWŚ- podpisanie umowy 

nowe perspektywy dla edukacji przedszkolnej w Gminie Raków 

Pan Wójt wyjaśnił, że dofinansowanie otrzymały trzy szkoły z terenu gminy (ZSP w 

Ociesękach, ZSP w Rakowie oraz Szkoła Podstawowa w Szumsku). W naborze można 

było składać wniosek na przedszkola i na place zabaw. Jeżeli  dyrektor zdecydował się 

na plac zabaw to po realizacji projektu (okres dwóch lat) musiał wykazać, że ilość 

dzieci w przedszkolu zwiększyła się. W przypadku zwiększenia edukacji przedszkolnej 

liczba przedszkolaków na początku realizacji projektu i na zakończenie jego realizacji 

musiała być co najmniej taka sama. Szkoła Podstawowa w Bardzie nie bierze udziału 

w projekcie, ponieważ Pani dyrektor obawiała się, że w związku ze zmniejszająca się 

liczbą dzieci w obwodzie szkoły nie będzie mogła osiągnąć wskaźników. 

23. 24.11.2023-WDK- obchody dnia honorowego dawstwa krwi, Kongres KGW  

24. 25.11.2023- Staszów obchody 30-lecia rocznicy SOT Strumyk 

25. 26.11.2023- Obchody 160 rocznicy powstania styczniowego oraz bitwy pod 

Ociesękami. Pan Wójt podziękował druhom OSP Ociesęki z Panem Prezesem 

Januszem Juszczykiem na czele za zorganizowanie uroczystości. 

Ponadto Pan Wójt nadmienił, że odbyło się spotkanie konsultacyjne mieszkańców  

z projektantem ul. Kościuszki. 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał zebranych o ewentualne uwagi do sprawozdania Pana 

Wójta. 

O głos poprosił Pan Radny Pietruszka nawiązując do tematu realizacji projektu  



w przedszkolach zapytał czy możliwe jest wsparcie szkoły, która nie bierze udziału  

w projekcie w jakiś inny sposób np. poprzez zabezpieczenie środków w budżecie gminy na 

realizacje dodatkowych zajęć lub ewentualnie poprzez pozyskanie innego dofinansowania. 

 O głos poprosiła Pani Aneta Woźniak- sołtys miejscowości Papiernia. W swoim 

wystąpieniu zapytała Pana Wójta o realizację inwestycji dot. budowy drogi w miejscowości 

Papiernia oraz o termin montażu lamp oświetlenia ulicznego.  

O głos poprosiła Pani Danuta Król. Pan Wiceprzewodniczący zaapelował, żeby zadawane 

pytania dotyczyły sprawozdania przedstawionego przez Pana Wójta. Pozostałe pytania 

będzie można zadawać w punkcie wolne wnioski i zapytania. 

Pani Król w swoim wystąpieniu nawiązała do projektu dofinansowania zajęć dodatkowych 

w przedszkolach. Zadała pytanie o szczegóły ww. projektu związane z utrzymaniem 

wskaźników- liczby dzieci w placówce. Pan Wójt wyjaśnił, że zmniejszenie się liczby 

dzieci w danej placówce wiąże się ze zwrotem całego dofinansowania przyznanego na daną 

szkołę. Następnie Pani Król przedstawiła informacje ze strony internetowej dotyczące 

omawianego projektu. Zapytała również czy była możliwość dofinansowania takich zajęć 

w szkole Podstawowej w Bardzie np. poprzez podłączenie jej do innej szkoły jako 

placówki partnerskiej. 

Pan Wójt nadmienił, że gdyby była możliwość uczestnictwa w projekcie na zasadach 

partnerstwa dwóch placówek to dyrektorzy szkół na pewno by osiągnęli porozumienie w tej 

sprawie. Pani Król poinformowała, że z informacji na stronie internetowej wynika, że trawa 

jeszcze jeden nabór wniosków. Pan Wójt wyjaśnił, że dyrektor szkoły mając świadomość, 

że nie będzie mógł wykazać się wymaganymi wskaźnikami nie podejmie ryzyka udziału w 

takim projekcie. Kontynuując Pan Wójt przedstawił informację dotycząca rozstrzygnięcia 

ogłoszonych przetargów na realizację inwestycji drogowych w tym na drogę do Papierni. 

Nadmienił, że kwoty za wykonanie zadań wymienionych w przetargach znacząco 

przewyższyły zabezpieczone środki w związku z czym postępowania unieważniono. 

Kontynuując Pan Wójt poinformował, że gmina będzie starała się dofinansować inwestycje 

drogowe z Polskiego Ładu, aby nie obciążać budżetu gminy. Odnosząc się do tematu lamp 

Pan Wójt nadmienił, że lampy odsyłane są w ramach gwarancji do serwisu. Gmina w miarę 

możliwości stara się ponaglać prace serwisowe. Lampy które wróciły z serwisu są 

sukcesywnie montowane. 

Wobec braku kolejnych pytań do sprawozdania obrady kontynuowano i przystąpiono do 

realizacji kolejnego punktu. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Raków 

Pan Wiceprzewodniczący Nowak poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji 

skrutacyjnej. 

a) zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej i jej wybór 

Pani Teresa Strzelecka zaproponowała kandydaturę Pani Radnej Ireny Kulińskiej. Pani 

Radna Kulińska wyraziła zgodę na kandydowanie. Pan Czesław Bęben zaproponował 

kandydaturę Pani Radnej Małgorzaty Gołyskiej. Pani Radna Wyraziła zgodę na 

kandydowanie. Pani Radna Król zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Pawła Pietruszkę. Pan 

Rady wyraził zgodę na kandydowanie.  Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad 

przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej w wyborach na Przewodniczącego Rady Gminy 

Raków. 

Głosowano w sprawie: 

składu Komisji Skrutacyjnej w wyborach na Przewodniczącego Rady Gminy Raków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Zatwierdzono skład Komisji Skrutacyjnej. 

b) Przedstawienie przez Komisję Skrutacyjną sposobu głosowania wraz z jego 

zatwierdzeniem 

Po zatwierdzeniu składu komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i przystąpiła do prac.  

Ogłoszono przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. Komisja Skrutacyjna w składzie Kulińska Irena- 

przewodnicząca Komisji, Gołyska Małgorzata- Członek Komisji oraz Paweł Pietruszka- 

Członek Komisji. Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej przedstawiła zebranym sposób 

głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy. Informacja o sposobie głosowania   

w załączeniu do protokołu. Uwagi do przedstawionego sposobu głosowania wniosła Pani 

Danuta Król. W swoim wystąpieniu wyjaśniła wątpliwości co do minimalnej wymaganej 

ilości głosów. 

Wobec braku kolejnych uwag ze strony radnych przystąpiono do  głosowania w sprawie 

zatwierdzenie sposobu głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenie sposobu głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Zatwierdzono sposób głosowania. 

c) Zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady, zamknięcie i 

zatwierdzenie listy kandydatów 

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Gminy. O głos poprosiła Pani Radna Teresa Strzelecka. Zaproponowała kandydaturę Pana 

Jerzego Nowaka zwracając uwagę na doświadczenie i wiedzę jaką Pan Radny posiada. Pan 

Wiceprzewodniczący podziękował Pani Radnej za propozycję jednakowoż z uwagi na 

obciążenie obowiązkami odmówił kandydowania w wyborach na Przewodniczącego Rady 

Gminy. O głos poprosiła Pani Radna Danuta Król. Zaproponowała kandydaturę Pana 

Kazimierza Karwata. Swoją propozycję uzasadniła tym, ze Pan Radny posiada bogate 

doświadczenie samorządowe i odpowiednią wiedzę. Pan Kazimierz Karwat wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 Wobec braku innych kandydatur zamknięto listę kandydatów. Komisja skrutacyjna 



przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. Ogłoszono przerwę. 

Po przerwie obrady kontynuowano. 

Przewodnicząca komisji  

d) Głosowanie tajne na Przewodniczącego Rady 

Po przerwie obrady kontynuowano. Przeprowadzono głosowanie tajne. 

Przewodnicząca komisji odczytywała nazwiska radnych obecnych na sesji zgodnie ze 

sporządzoną listą obecności. Radni po otrzymaniu karty oddawali głos w wyznaczonym 

miejscu. 

e) Przerwa w obradach w celu obliczenia głosów 

Po przeprowadzeniu glosowania ogłoszono przerwę w celu obliczenia głosów. 

f) Przedstawienie i odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego 

głosowania tajnego 

Po przerwie obrady kontynuowano.  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół Komisji z przeprowadzonego głosowania tajnego. W wyniku głosowania na 

przewodniczącego  Rady Gminy wybrano Pana Kazimierza Karwata. Karty do głosowania 

wraz z protokołem komisji skrutacyjnej w załączeniu do protokołu. Komisja Skrutacyjna 

zakończyła pracę. 

Pan Wiceprzewodniczący Nowak pogratulował wyboru Panu Kazimierzowi Karwatowi.  

Pan Radny Karwat w krótkim wystąpieniu podziękował radnym za oddane głosy i 

obdarzenie go zaufaniem. Jednocześnie w związku z wyborem złożył rezygnację z pełnienia 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Raków 

Mając na uwadze wyniki przeprowadzonego głosowania tajnego przystąpiono do podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Raków. Pan 

Wiceprzewodniczący Nowak zarządził głosowanie w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Raków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 



Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwałę podjęto. Obrady w dalszym ciągu prowadził Pan Wiceprzewodniczący Jerzy No 

Następnie Pan Wiceprzewodniczący Nowak w związku z rezygnacją Pana Kazimierza 

Karwata zaproponował rozszerzenie podrządu obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w 

sprawie przyjęcia przez Radę Gminy Raków rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego. 

Wobec braku uwag ze strony zebranych Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie wniosku o rozszerzenie porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia przez 

Radę Gminy Raków rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Gminy Raków Pana 

Kazimierza Karwata w związku z jego wyborem na Przewodniczącego Rady Gminy Raków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Wniosek został przyjęty. 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Porządek obrad zmieniono. 

h) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Radę Gminy Raków rezygnacji z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Raków Pana Kazimierza Karwata w związku z jego 

wyborem na Przewodniczącego Rady Gminy Raków 

 



Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia przez Radę Gminy Raków 

rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Gminy Raków Pana Kazimierza Karwata 

w związku z jego wyborem na Przewodniczącego Rady Gminy Raków. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia przez Radę Gminy Raków rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Raków Pana Kazimierza Karwata w związku z jego wyborem na Przewodniczącego Rady 

Gminy Raków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. Pan Wiceprzewodniczący Nowak oddał głos Przewodniczącemu 

Rady Gminy. Pan Kazimierz Karwat przewodniczył dalszej części obrad. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Wobec braku uwag obrady kontynuowano. 

 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2023-2038 

Pan przewodniczący Kazimierz Karwat poprosił Pana Skarbnika o udzielenie informacji 

dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2023-2038.  

Pan Skarbnik nadmienił, że aktualizacja Wieloletniej Prognozy Finansowej wiąże się ze 

zmianami wprowadzonymi w budżecie gminy na 2023 r. . Kontynuując swoje wystąpienie 

Pan Skarbnik wymieniał wysokość kwot zwiększających dochody budżetu szczegółowo 

omówił również ich pochodzenie.  

Wobec braku uwag ze strony radnych Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2023-2038.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 



Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

W związku z wnioskiem komisji Pan Skarbnik przedstawił propozycję obniżenia średniej 

ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego do kwoty 55 zł za dt. 

Pani Król wyjaśniła, że pod obrady sesji przedstawiono projekt uchwały  

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

d) uchwalenia dokumentu pn. "Roczny program współpracy Gminy Raków z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024" 



Wobec braku uwag do przedmiotowego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia dokumentu pn. "Roczny program współpracy Gminy Raków z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości 

gruntowej, położonej w Chańczy, oznaczonej jako działka nr 926/21 

Pan Wójt krótko omówił projekty uchwał dotyczące wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach położonych w miejscowości Chańcza, Koziel, 

Rembów, Szumsko-Kolonia i Wólka Pokłonna. 

Wobec braku uwag ze strony radnych  przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Chańczy, oznaczonej jako działka nr 926/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Koziel, oznaczonej jako działa nr 159, nieruchomości położonej w 

miejscowości Rembów, oznaczonej jako działka nr 915, oraz nieruchomościach położonych 

w miejscowości Szumsko-Kolonia, oznaczonych jako działki nr 69, 90/1. 

Następnie wobec braku uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Koziel, oznaczonej jako działa nr 159, nieruchomości położonej w 



miejscowości Rembów, oznaczonej jako działka nr 915, oraz nieruchomościach położonych 

w miejscowości Szumsko-Kolonia, oznaczonych jako działki nr 69, 90/1. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Koziel, oznaczonej jako działa nr 159, nieruchomości położonej w 

miejscowości Rembów, oznaczonej jako działka nr 915, oraz nieruchomościach położonych 

w miejscowości Szumsko-Kolonia, oznaczonych jako działki nr 69, 90/1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Wólka Pokłonna, oznaczonej jako działa nr 34/3. 

Następnie wobec braku uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Wólka Pokłonna, oznaczonej jako działa nr 34/3. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości, położonej w 

miejscowości Wólka Pokłonna, oznaczonej jako działa nr 34/3. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

h) działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie oraz zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Rakowie 

Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała dotycząca działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Rakowie oraz zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie wiąże się z 

rozszerzeniem działalności ośrodka zdrowia poprzez włączenie w jego  strukturę gabinetu 



położnej środowiskowej. 

O głos poprosiła Pani Radna Danuta Król. W swojej wypowiedzi krótko omówiła i 

przedstawiła szczegóły dotyczące uruchomienia gabinetu położnej środowiskowej (zasady 

uruchomienia gabinetu oraz jego funkcjonowania) omawiane na posiedzeniu Rady 

Społecznej GOZ w Rakowie. Pani radna wymieniła również rodzaje świadczeń jakie gabinet 

będzie oferował.  

Wypowiedź Pani Król uzupełniła Pani radna Małgorzata Gołyska. Nadmieniła, że usługi 

położnej środowiskowej zostaną uruchomione od nowego roku.  

Wobec braku dalszych uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Rakowie oraz zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Rakowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 

Uchwała została podjęta. 

i) przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej z zakresu profilaktyki 

osteoporozy 

Głos zabrała Pani Radna Danuta Król. Poinformowała, że rada na poprzednich posiedzeniach 

rozmawiała na temat przyjęcia do realizacji programu profilaktyki osteoporozy. Początkowo 

zakładano wprowadzenie ww. programu na mocy zarządzenia wójta jednakowoż przepisy 

wymagają podjęcia uchwały przez organ stanowiący. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej z zakresu profilaktyki 

osteoporozy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Józef Bęben, Zbigniew Wojciech Feldman, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz 

Karwat, Danuta Łucja Król, Irena Kulińska, Jerzy Kazimierz Nowak, Paweł Jakub Pietruszka, 

Andrzej Sikora, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Jadwiga Barbara 

Zięcik 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Grzegorz Gierek, Stanisław Wiesław Gratka, Dorota Józefa Masternak 



Uchwała została podjęta. 

8. Wolne wnioski i zapytania 

Głos zabrała Pani Radna Małgorzata Gołyska. W swojej wypowiedzi poruszyła temat 

zimowego utrzymania dróg.  Zaapelowała, aby zadbać w szczególności o drogi przy których 

znajdują się przystanki dla dzieci dojeżdżających do szkół. Kontynuując swoje wystąpienie 

nawiązała do zakupu nowego autobusu przez gminę. Zaproponowała, aby zadbać o to żeby w 

pierwszej kolejności z tego autobusu korzystali uczniowie ze szkół na terenie gminy. 

Głos zabrał Pan Radny Sikora. W swoim wystąpieniu poruszył problematykę drogi 

powiatowej w Woli Wąkopnej. Nadmienił, że po jego interwencji i interwencji Pana Wójta 

starostwo wykonało prace związane z poprawieniem jej stanu (uzupełnienie ubytków  

w nawierzchni  szlaką) jednakowoż zdaniem Pana Radnego prace te nie były skuteczne ani 

efektywne. 

Głos zabrał Pan Radny Czesław Bęben. Zapytał Pana Wójta czy w planuje się wykonanie 

inwestycji drogowych w miejscowości Nowa Huta. Poprosił również o udrożnienie rowów  

w tej miejscowości. 

Głos zabrał Pan Radny Paweł Pietruszka. W swoim wystąpieniu ponownie zaapelował, aby 

pochylić się nad problemem zabezpieczenia środków finansowych lub pozyskania 

dofinansowania na dodatkowe zajęcia w Szkole Podstawowej w Bardzie. Pan Radny Sikora 

poparł propozycję Pana Radnego Pietruszki. 

Głos zabrała Pani Radna Kulińska. W swoim wystąpieniu podziękowała Panu Wójtowi za 

zorganizowanie spotkania mieszkańców ul. Kościuszki z projektantem.  

Głos zabrała również radna Danuta Król. Zapytała kiedy odbyło się takowe spotkanie. 

Wyraziła swoje zawiedzenie, że nie została poinformowana o takowym spotkaniu.  

Pani Kulińska wyjaśniła, że spotkanie zorganizowano w trybie pilnym, było ono skierowane 

w szczególności do mieszkańców i umożliwiło im wniesienie swoich uwag do projektu. 

Pani Król nawiązała do sprawy pozyskanego dofinansowania na dodatkowe zajęcia  

w przedszkolach. Zaproponowała aby wójt przy planowaniu  takich działań konsultował się  

z radnym okręgu. Przyjęcie takiego rozwiązania wpłynie pozytywnie na przepływ informacji 

pomiędzy wójtem a radą a w szczególności pozwoli na lepsze przekazywanie informacji 

mieszkańcom.  

Pan Wójt odniósł się do propozycji i zapytań radnych. 

Odnośnie działań podjętych w zakresie pozyskania środków na dodatkowe zajęcia w 

przedszkolach Wójt zaznaczył, że to Dyrektorzy szkół, po konsultacjach z rodzicami, które 

powinni przeprowadzić, podejmowali decyzję o uczestnictwie danej placówki w projekcie. 

Wójt nadmienił, że jeżeli Pani Dyrektor (SP Bardo) wyrazi zgodę na wzięcie takiej 

odpowiedzialności  to nie ma ku temu przeszkód. 

Odnosząc się do tematu zimowego utrzymania dróg Pan Wójt nadmienił, że gmina jest 

przygotowana do działania. Zaznaczył jednak, że nie ze względu na to, że gmina utrzymuje 

100 km dróg nie jest możliwe pojawienie się sprzętu we wszystkich miejscowościach zaraz 

jak tylko spadnie śnieg. 

Na pytanie dotyczące zagospodarowania nowego autobusu Pan Wójt nadmienił, że 



dyrektorzy szkół prosili aby wymienić autobus, który użytkują na nowy. Na chwilę obecną 

temat należy przemyśleć, gdyż miał on służyć do przewozu mieszkańców. 

Odnosząc się do pytania Pana Radnego Sikory dotyczącego poprawienia stanu drogi 

powiatowej w Woli Wąkopnej Pan Wójt nadmienił, że rozmawiał ze starostwem na ten 

temat. Zasugerował nawet wynajęcie firmy, która świadczy usługi remontowe specjalnym 

sprzętem. 

Na pytania zadane przez Pana Radnego Bębna dotyczące planowanych inwestycji 

drogowych w Nowej Hucie Pan Wójt odpowiedział, że planuje się sporządzenie dwóch 

projektów na drogę do przysiółków Igrzycznia oraz Zagórze. 

Pan Wójt jeszcze raz odniósł się do tematu zajęć dodatkowych w SP w Bardzie. 

Zaproponował, że jeżeli Pani Dyrektor będzie chciała aby zorganizować jakieś dodatkowe 

zajęcia dla dzieci a nauczyciele z innych szkół będą do nich przygotowani na pewno będzie 

możliwość przeprowadzenia takich zajęć  na prośbę Pani Dyrektor czy chociażby 

przewiezienia dzieci z przedszkola na takie zajęcia. 

Głos zabrała Pani Król. Zapytała kto pisał ten projekt? Pan Wójt odparł, że projekt 

przygotowała firma zewnętrzna. Pani Król wskazała, że niepokoi ją fakt, że radny okręgu nie 

jest informowany oraz że za projekt odpowiada osoba z zewnątrz a nie pracownik urzędu.  

Pan Wójt nadmienił, że od samego początku w proces przygotowania wniosku zaangażowani 

byli dyrektorzy szkół. Przygotowywali oni dane, analizy i  mieli wszelką niezbędną wiedze 

na ten temat. Zainteresowani rodzice mogli dopytywać dyrektorów o szczegóły. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu Pani Sołtys Papierni, która zapytała kiedy Wójt planuje 

zrealizowanie inwestycji drogowej na Papierni.  Pan Wójt odpowiedział, że gmina pozyskała 

dofinansowanie z Polskiego Ładu. Inwestycje zaplanowane do realizacji w ramach tego 

dofinansowania musza zostać ogłoszone w jednym przetargu gdyż nie ma możliwości 

rozdzielania zadań Gmina ma na to 9 miesięcy. 

Pani Król zaznaczyła aby nie zwlekać z przetargiem, aby nie powtórzyła się sytuacja  

z ostatniego przetargu na drogi, gdzie gmina utraciła część środków z dofinansowania 

ponieważ przetarg ogłoszono zbyt późno. 

Pan Wójt oznajmił, że gmina ogłaszając przetarg ponosi ryzyko, że ostateczna cena będzie 

mniejsza niż przyznane dofinansowanie, którego wielkość szacowana jest na podstawie 

kosztorysów. Pan Skarbnik uzupełnił, że te środki nie są zwracane. 

Pani Król nadmieniła, że ma wątpliwości co do ,,wspólnego worka”  w ramach Polskiego 

Ładu. Pani radna powiedziała, że chciałaby wiedzieć jakie środki zostaną przeznaczone na 

drogi a jakie na budowę świetlicy. 

Pan Wójt poinformował, że mina prowadziła już takie inwestycje. Są kosztorysy na 

podstawie których szacuje się wartość zamówienia. 

Pani Król zapytała kiedy mieszkańcy jej okręgu mogą spodziewać się uruchomienia 

procedury związanej ze sporządzeniem projektu.  

Pracownik na chwilę obecną zajmuje się dokumentacją i procedurami po przetargowymi. Jak 

tylko prace zakończy te prace przystąpimy do realizacji kolejnych zadań- przygotownie 



projektów na te wszystkie drogi o których rozmawialiśmy. 

Pani Król zapytała czy jest jeszcze szansa na wynajęcie firmy zajmującej się naprawą dróg. 

Pan Wójt odpowiedział, że przy dodatniej temperaturze jest możliwe wykonywanie takich 

prac. 

Pan Przewodniczący zapytał w imieniu mieszkańców Pągowca czy w związku z tym, że 

planuje się wykonanie nowej nawierzchni jest możliwość zrobienia chodnika w ww. 

miejscowości. Pan Wójt nadmienił, że obecna parametry ww. drogi nie pozwalają na 

zbudowanie chodnika chyba, że mieszkańcy przestawią ogrodzenia. 

 

9. Zamknięcie obrad sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął posiedzenie. 
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